
Звiт депутата
Кегичiвськоi селищноi ради

Будника Вiталiя Олександровича
обраного на мiсцевих виборах2020 року вiд Полiтичноi партii

"Блок Свiтличноi "Разом !",

за 2Q24 piK
Конmакmнi daHi:
Мiсце робоmа, посаd.I; секретар Кегичiвськоi селишiноi ради
Посаdа у Фракцi:i: керiвник фракцii "Блок Свiтличноi "Разом!"
А d р е с а z р о lvt а d с ь Koi п р t l йпl альнi., Кегичiвська селищна рада
К о н mакmн uй mеле ф о н : 0 689925 402
?усmрiчi з zро,чtаdяна]чrа: за звiтний перiодц мною проведено 4 зустрiч з мешканцями
виборчого округу

J\ъ Мiсце та час зустрiчr Тематика зустрiчi Приблизна
кiлькiсть

присутнiх на
зустрiчi

громадян
l Красненський старостинський

округ
Надання одноразовоi
матерiальноi допомоги

16

2 Отримання земельних
дiлянок у власнiсть

J

J. Красненський старостинський
округ

Органiзацiя допомоги ЗСУ 130

Отримано б скарг i заяв, з них колективних - 0

Вiдвiдано l б сесiй з l9, що становить 84оlо

Прийнято 1055 рiшень

fiяльнiсmь в окрузi
За звiтний перiод викоIlано TaKi передвиборчi обiцянки та вирiшено проблеми:

1. Надавав допомогу Красненькому лiцею, КЗ <Красненський заклад дошкiльтIоi освiти
(ясла-садок), Красненському сiльському клубу у забезпеченнi продуктами (борошно,

цукор, крупи тощо) для виготовлення харчiв для ЗСУ;
2. Брав участь в забезпеченнi благоустрою, озелененнi бiля сiльського клубу

в с. Калинiвка;
3. Надавав консультацii та роз'яснення мешканц громади щодо отримання у власнiсть

земельних дiлянок та отримання одноразовоi допомоги.

/{епутат Кегичiвськоi селищноi ради В.О. Булник



Будника Вiталiя Олександровича
вiд партii "Блок Свiтличноi "Разом!"

за 2Q24 ptK

Вiдповiдно до cTaTTi 1б Закону УкраiЪи "Про статус депутата мiсцевих

дiяльнiсть протягом 2024 року пiсля набуття повноважонь депутата
Кегичiвськоi селищноi ради.

У своiй депутатськiй дiяльностi керуюсь Конституцiею Украiни,
Кодексами та Законами Украiни, iнтrтими нормативно-правовими актами, а

також принципами людяност1, чесност1, взасмоповаги.
Пiдтримую партiю "Блок Свiтличноi "Разом!". У селищнiй радi е

керiвником фракцii "Блоку Свiтличноi "Разом!".
Мене було обрано секретарем Кегичiвськоi селищноi ради. Одним iз

селищноi ради. Ще перrш за все пiдготовка та проведення сесiй i забезпечення

належноi роботи постiйних депутатських комiсiй. Ретельно вивчав Bci

питання, якi виносились на розгляд сесiй. Ухвалюючи рiшення вiдповiдно до
положень чинного законодавства, завжди враховував думку виборцiв,
користь вiд цих рiшень для жителiв громади. Пiдтримував Bci соцiальнi
проекти для реалiзацii у Кегичiвськiй громадi.

Bci проекти рiшень попередньо публiкув€tлись на офiцiйношrу сайтi
Кегичiвськоi селещноi ради. Також у визначенi чинним законодавством

термiни, опублiковув€tлись протоколи засiдань постiйних комiсiй, результати
поiменного голосування, протоколи пленарних засiданъ сесiй та рiшення
селищноi ради.

Прiоритетними напрямками моеТ депутатськоi дiяльностi е захист
iHTepeciB виборцiв, соцiально-економiчний розвиток громади. ,Щiяльнiсть моя

була спрямована на захист iHTepeciB людей, виконання доручень виборцiв у
межах депутатських повноважень, наданих чинним законодавством Украiни.
Активною KoMyHiKyBaB з меrrrканцями Кегичiвськоi громади, проводячи

особистi прийоми. Адже основне завдання депутатiв мiсцевих рад, в тому
.,i

числ1 1 секретаря селищноl ради- це представництво lнтересlR людеи.

Намагаюсь працювати так, щоб виправдати довiру виборцiв, а головне,

дiйсно змiнювати на краIце життя нашоi громади.



Впродовж 2024 року до мене, як до депутата Кегичiвська селищноТ

ради зверт€IJIися жителi громади з рiзного роду питаннями. Суть запитiв в

основному поляг€Lла в питаннях соцiального та комунального характеру.
Проблемнi питання у моему виборчому окрузi носять поточний

характер i виконуються у Mipy виникнення.
Зустрiчi по запитам громадян проводив по мiсцю ik проживання,

надавав консультацii з проблемних питань, в тому числi i в телефонному

режимi в робочий та позаробочий час.

У 2024 роцi селищна рада працюв€uIа в умовах повномасштабноi вiйни,
яка тривас вже третiй piK. ЗавдяIси самовiдданостi наших захисникiв ми
змогли зосередитись на вирiшеннi ключових завдань для розвитку громадита
пiдтримки ЗСУ. Майже щосесii розглядались питання щодо видiлення

фiнансовоi пiдтримки вiйськовим частинам ЗСУ.
У Красненському старостинському окрузi, як депутат, надавав допомогу

Красненькому лiцею, КЗ <Красненський заклад дошкiльноi освiти (ясла-

садок), Красненському сiльському клубу у забезпеченнi на продукти
(борошно, ц}кор, крупи тощо) для виготовлення харчiв для ЗСУ, пiдтримував
органiзацiю плетiння маскуваJIьних ciToK. Продовжив бржи участь в

забезпеченнi благоустрою, озелененнi бiля сiльського клубу в с. Калинiвка.
Надавав консультацii та роз'яснення мешканцям громади щодо отримання у
власнiсть чи оренду земельних дiлянок та отримання однорЕlзовоi грошовоi
допомоги.

Основними напрямками в депутатськiй дiяльностi у 2024 роцi були
забезпечення дiяльностi соцiальноi сфери, облаштування укриттiв у закладах
освiти, матерiальна пiдтримка ЗСУ, здiйснено заходи з наJIежноТ пiдготовки

до оп€шюв€uIьного сезону, прийняття програм для пiдтримки життедiяльностi
громади.

Потягом року безпосередньо займався питанням створення <<АлеТ

Героiв> на територii Кегичiвськоi селищноi територiальноi |ромади.
Завдяки злагодженiй роботi нашоi команди до Збройних Сил Украiни

було зiбрано та передано значну кiлькiсть коштiв та допомоги.
Тохс, працюю далi на благо громади та наблиrкёння Перемоги УкраТни!
Слава УкраiЪi! Слава ЗСУ!

Щепутат Кегичiвськоi селищноi ради В.О. Будник


